
 
Protokoll fört vid ABC-klubbens årsmöte 2003-03-22 
 
Plats: Medborgarhuset i Alvik Tid:13,00 
Närvarande 64 st varav 53 är medlemmar enligt närvarolista. 
 
§ 1. Mötets öppnande. 
Ordföranden Gabriel Kihlman <10723> hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet  
öppnat. 
 
§ 2. Val av mötesordförande  
Gunnar Tidner valdes till mötesordförande. 
 
§ 3. Val av mötessekreterare  
Elisabeth Sporrong valdes till mötessekreterare. 
 
§ 4. Fråga om mötet är stadgeenligt kallat.  
Årsmötet förklarades behörigen utlyst. 
 
§ 5. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare att jämte mötesordförande justera 
årsmötesprotokollet. 
Att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll och vid behov vara rösträknare valdes 
Stig Löfgren och Bo Kullmar. 
 
§ 6. Fastställande av röstlängd. 
Närvarande åhörare räknades till 64 st varav 53 st var medlemmar i ABC-klubben.  
Se bilaga 1. 
 
§ 7 Fastställande av dagordning 
Frågan om felaktig dagordning i ABC-bladet upplästes och årsmötet antog den korrigerade 
dagordningen. 
 
§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning. 
Dessa har innan årsmötet varit publicerade på www.abc.se samt en förenklad 
verksamhetsberättelse och resultatrapport varit publicerade i ABC-bladet. 
Ett tillägg gjordes till verksamhetsberättelsen att Johan Persson blivit utnämnd till 
hedersmedlem. 
Verksamhetsberättelsen föredrogs av Elisabeth Sporrong. Clarence Ekman påpekade att några 
fel smugit sig in. Lokalens namn, Nockebysalen skall tas bort och årtalet sista sidan ändras till 
2003-03-22. Bilaga 2. 
Tommy Florstedt kompletterade med ekonomiska uppgifter som finns att läsa i resultat och 
balansrapporten 
Årsmötet godkände rapporterna 
 
§ 9. Revisorernas årsberättelse, föredragning och godkännande av revisionsberättelse 
Mattias Lundberg från KPMG hade fått i uppdrag att företräda revisorn Lars Gattberg 
gällande redovisning av ABC-klubbens revisionsberättelse.  
Med hälsning från Lars Gattberg fick styrelsen en eloge för sitt budgetarbete samt för att 
ekonomin är stabil och väl balanserad. 
Revisionen godkändes av årsmötet. 



 
§ 10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter. 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2002. 
 
§ 11 Propositioner från styrelsen. 
Inga propositioner finns. 
 
§ 12. Motioner. 
Inga motioner har inkommit. 
 
§ 13. Fastställande av budget och medlemsavgift. 
Styrelsen föreslog att verksamhetsplanen och budget för år 2003 skulle godkännas. 
Styrelsens förslag av medlemsavgiften för år 2003 var 350 kr i medlemsavgift och 300 kr i 
modempoolsavgiften.  
Årsmötet godkände redogörelsen och budgeten, bilaga 3. 
Mötet fastställde medlemsavgiften för år 2003 till 350 kr. 
Angående kostnadsram för nästa år föreslår styrelsen att avgifterna ska vara oförändrade. En 
ram på 450 kr fastställdes av årsmötet. 
 
§ 14. Val av föreningsordförande. 
Valberedningens förslag till ordförande var Gabriel Kihlman. Inga fler förslag inkom och 
Gabriel Kihlman <10723>omvaldes till ordförande ytterligare ett år. 
 
§ 15 Beslut om antal styrelseledamöter.  
Minst 5 ledamöter och maximalt 10 ledamöter exklusive ordförande. 
Valberedningens sammankallande Per Olof Jonsson<690> föreslog 6 ledamöter för år 2003.  
Förslaget godkändes. 
 
§ 16. Val av styrelseledamöter. 
Valberedningens förslag presenterades med omval av Tommy Florstedt <5833>, Per 
Styrenius <9845>, Eric Rowley <9880> och Elisabeth Sporrong <10892> samt nyval av Lars 
Lindgren <8869> och Bo Saltorp<7585>. 
Inga fler förslag inkom. 
Till styrelseledamöter för ett år omvaldes: Tommy Florstedt <5833>, Per Styrenius <9845>, 
Eric Rowley <9880> och Elisabeth Sporrong <10892>. Som nyval valdes Lars Lindgren 
<8869> och Bo Saltorp<7585>. 
 
§ 17. Val av två ordinarie revisorer samt en suppleant. 
Till revisorer för ett år omvaldes Lars Gattberg, auktoriserad revisor, Sven-Erik Svensson 
<4394> och revisorsuppleant Sten Öhman <6127>.  
 
 
§ 18. Val av valberedning om minst tre personer varav en sammankallande. 
PerOlof Jonsson <690> och Bengt Bengtsson <4298> meddelade att dom ej ställer upp till 
omval. Gunnar Tidner och Detlef Hahn var nya förslag.  
Omval av Clarence Ekman 10493>. Nyval Gunnar Tidner <1306> och Detlef Hahn <9039>. 
Årsmötet utsåg Gunnar Tidner <1306>, Clarence Ekman <10493> och Detlef Hahn <9039> 
med Gunnar Tidner <1306>som sammankallande. 
 
 



§ 19 Övriga frågor. 
 
a) Göran Tegnér <1308> berättade lite kort om släktforskningen i klubben och användandet 
av ABC-DIS. Han avtackade året med en blomstergrupp och en flaska vin.  
 
b) Gunnar Tidner <1306> redogjorde lite om ABC80,s jubileum som fortsätter efter årsmötet 
och som avslutar dagen med en gemensam middag. 
 
c) Hedersmedlem Marianne Forsman <1500>och framlidne Ulf Sjöstrand skänker två 
kompletta omgångar av ABC-blad fr.o.m. 1980-1997:1. 
Claes Schibler <1182> fortsätter arbetet med att scanna in bladen så att årgångarna from 
1980-2003 samt jubileumsbilagan kan bli tillgänglig på CD-skiva. 
 
d) Frågan om upphovsrätten till ABC-bladet ställdes och årsmötet beslutade att ABC-klubben 
äger upphovsrätten till all text och bild i ABC-bladet. 
 
e) Förslag att på årsmötena skall finnas tillgång till mikrofon och högtalare inkom och 
förslaget överlämnades till styrelsen att tillse så att nödvändigt material finns tillgängligt till 
nästa årsmöte. 
 
f) Hans Bergman <5316> ABC-Öst, rapporterade att nedläggningen nu är klar. ABC-Öst´s 
årsmöte hölls för två veckor sedan. Han redogjorde lite om klubbens kvarvarande material, 
om olika museum, bl.a. Data Saab och Motala Luxor som mottagit material samt att han inte 
nog kunde tacka styrelsen för ABC-klubben med sitt engagemang och stöd. Han överräckte 
en blomsteruppsättning och tackade för de gångna åren. 
  
g) Stig Löfgren tackade Gunnar Tidner för att ABC-dagen blev av, en uppskattad dag för 
dator-nostalgiker. 
 
h) Detlef Hahn tog upp frågan om webbhotell. Ordförande bad frågeställaren 
att återkomma med en motion om detta till nästa årsmöte. 
 
§ 18 Mötets avslutande. 
Klubban överlämnades till Gabriel Kihlman som avtackade de avgående funktionärerna för 
deras insats under det gångna året.  
 
Därefter avslutades årsmötet. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Elisabeth Sporrong 
    
Justeras: 
 
 
Gunnar Tidner Bo Kullmar   Stig Löfgren 
Mötesordförande 


